

中秋节有图无图心形孔明灯许愿灯混批外贸内销定做低

产品名称	中秋节有图无图心形孔明灯许愿灯混批外贸内销定做低
公司名称	仙居县锦绣年华工艺品商行
价格	1.00/件
规格参数	材质:一级防阻燃纸高级铁丝竹 工艺:纯手工制品 加工定制:是
公司地址	浙江仙居县横溪镇俞店村1-5号
联系电话	暂无

产品详情

江浙沪皖 100个灯7元邮费 50个灯5元邮费 江西福建广东 山东 河南 河北湖南湖北 北京 天津100个灯25元邮费 50个灯15元邮费 贵州 四川 重庆 山西 广西 黑龙江 辽宁 吉林 云南陕西 100个灯40元邮费 50个灯25元邮费 其它地区联系客服运费按照标准填好

温馨提示：本公司上面设的运费有一定的误差，请您拍的时候联系一下客服修改，400个以上我们建议您走物流 运费便宜 欢迎您的光临

锦绣年华工艺品厂商行，本公司是一家从事纸类加工制造的工艺品企业，公司位于长三角著名的旅游之都台州‘神仙居’距离义乌国际商贸城50公里，地理条件非常优越，是目前国内规模较大的孔明灯生产基地。

splendid time line arts and crafts manufacturers, the company is engaged in paper processing enterprises manufacturing crafts, the company is located in famous tourist city of taizhou yangtze river delta 'shenxianju' 50 kilometers from yiwu international trade city, geographical condition is superior, is the domestic large-scale production base of sky lantern.

我公司的宗旨：诚信务实，认认真真做好每一个孔明灯，让每一位顾客买到最优质的孔明灯。

my company's purpose: honesty pragmatic, serious do every a kongmin light, let every customer to buy the best quality of sky lantern.

大量供应孔明灯，还可以根据客户的要求专业定做，同时承接外贸订单，欢迎您的洽谈。质量保证-

有买家保障金担保交易欢迎放心订购！

large supply of kongmin light, can also according to customers' special requirements of professional, at the same time undertake foreign trade orders, welcome to negotiate. quality assurance - there are buyers welcome security guarantee order rest assured!

联系电话：18072525130 俞经理 15825497575 俞小姐qq:949759331 量大从优

contact telephone: 18072525130 yu manager 15825497575 yuxiaojie qq: 949759331

淘宝店网址/taobao shop site

: http://yusongze.taobao.com/shop/view_shop.htm?tracelog=twddp

无图孔明灯颜色：红色 橘色 绿色 蓝色 黄色 玫红色 紫色 白色 粉色

no pic kongmin light color: red orange yellow green blue purple white pink mei red

色卡展示图

购买须知：

1：产品搭配须知：我们会尽量根据客户要求发货，如果缺货，随机发不做通知！要求很严的请绕道，谢谢！

2：质量问题须知：

a：数量请当着快递员的面清点，因为您早晚都得数，如果签收了而且快递员走了，出现数量问题买家自己承担（如果派件员不然先验货，亲可以签字把回执单一块拿回家，没有回执单快递员无法交差，就会"乖乖"的让您验货)

b：有破损的孔明灯请一定先保留，这个是凭证，到时候拍照上传给客服。

c:孔明灯有时会出现米粒大小的孔，这个属于正常情况，不影响放飞，不属于质量问题。

3:到货时间须知：快递正常到达时间（只做参考）江浙沪 1-2天

安徽 2-3天

广东 福建 山东 北京 天津 江西 河南 河北 湖南 湖北 3-4天

广西 山西 四川 内蒙 黑龙江 陕西 重庆 辽宁 吉林 贵州 海南 甘肃 青海 云南 宁夏 4-5天

下面部分实拍图展示

温馨提示

reminder

本公司的货在市场上销售的价格是最便宜的，也许有人会说便宜的货质量不保证，但请所有买家放心，我们的货之所以便宜是因为我们在规模化采购和批量化生产上带来的成本降低，而不是在质量上的

降低。我们是大型的专业化孔明灯生产厂家，产品外观精美品质保证。采用低价的策略是因为我们批量化生产数量大，成本低，要培育长期合作的客户。

the company's goods in the market sales price is the cheapest, maybe some people will say cheap quality assurance, but all buyers please rest assured, our goods are cheap because we in the large-scale procurement and mass production on a reduced costs, but not in the quality of the lower. we are a large professional lighting manufacturers, products exquisite appearance quality assurance. the low price strategy because of our mass production volume, low cost, to cultivate long-term cooperation customers.

本公司孔明灯的纸厚度燃料块厚度都是用上好材料做的，请买家朋友拿其他厂家的产品做对比，请看来自客户的客观评价。

the lanterns of paper thickness fuel block thickness is good use of materials, please friends with other manufacturers products do, see from the customer's objective evaluation.

由于这是大宗廉价小商品，每天出货量大，部分颜色或图案可能会临时断档，此种情况厂家配货人员会临时随机搭配发货，请大家谅解。

since this is bulk cheap commodity, the daily shipments of large, color or pattern may be temporarily suspended, the factory staff will temporary random delivery, please understanding.

有些客户可能也发现有别质量问题，大宗廉价小商品如100个里有1, 2个有质量问题也是正常的。不管是我们公司还是其他公司都避免不了在运输中，或在制作中出现的一点小问题。

some customers may find the individual quality problems, a large amount of cheap goods such as 100, 1, 2 quality problems is normal. whether our company or other companies can not avoid some of the transport, or in the production of a little problem.

本公司所有货都是一样的，任何一家厂家都在尽量避免有质量问题。我们都有一个共同的想法，我们想发展长期客户，客户想寻找长期好的货源。

the company all the goods are the same, any manufacturers are trying to avoid quality problems. we have a common idea, we want to develop long-term customers, customers want to find long-term good source of goods.

本站图片均为实物拍摄，但因拍摄的光线，角度，各人显示器不同，图片和实物可能会存在一定的色差，所以如对商品有疑问请在拍下商品前给我们留言，以避免不必要的误会，如果仅仅因为您各人对此商品的颜色，或者款式，或者其它不是质量问题的原因，我们一律不接受退换，希望您能理解和配合！谢谢！

the pictures are taken in kind, but because the photography light, angle, each display different pictures and objects, there may be a certain color, so if the goods have questions please clap the merchandise before give us a message, to avoid unnecessary misunderstanding, if only because you all this product color, or style, or other is not the cause of quality problems, we do not accept the returned, i hope you can understand and cooperate! thank you.

问：什么是许愿灯？

ask: what is the lamp?

答：许愿灯即是经现代工艺改良生产的孔明灯，之所以叫孔明灯，一来是做出来后的天灯有点像孔明先生所戴的帽子，二来传说当年孔明被司马懿围困，全军上下束手无策，诸葛亮出一妙计，命人拿来白纸千张，糊成无数个天灯，再利用膨胀的热空气带着它们升空，一个个小小的天灯升起，加上营内的人咋呼着：“诸葛先生坐着天灯突围啦！”，司马懿竟然信以为真，被蒙骗了过去，此计救了诸葛先生一命。此后孔明灯被民间广为流传，以求平安。

answer : the lamp is with modern technology to improve the production of the lanterns, are called sky lanterns, as is done a bit like mr. kong ming lantern wearing the hat, and the legend that kong ming sima yi was trapped, the army. shriveled, zhu geliang a coup, life for thousands of white paper, paste into thousands of lanterns, again using the expansion of hot air to carry them off, a little lantern rises, plus the camp who hailed:" mr. zhuge sitting day light break out of an encirclement!" actually, sima yi for gospel truth, be deceived in the past, this plan to save zhuge 's life. thereafter the lanterns are popular, in order to peace.

问：许愿灯是用来干什么的？

ask: lamp is used to do?

答：过去，放孔明灯多作为祈福之用。在放飞前亲手写下祝福的心愿，所以也叫许愿灯或天灯。民间已有许多地方有在新年或结婚生子等时候都放飞孔明灯的风俗。现在，孔明灯灯已广泛运用于组织郊游、聚会、婚庆、生辰、节日、年轻人约会示爱及广告宣传等方面，也就慢慢成为可以许愿的许愿灯。

answer: in the past, put lanterns much use as a blessing. flying before write a blessing wish, also called the lamp or the lantern. people have been many place at a time when new year or get married and have children all over china customs. now, the lantern lamp has been widely applied in the picnic, party, wedding, birthday, festival, young people date displays and advertising and other aspects, will slowly become can wishing lamp.

问：这灯为什么会飞上天？

ask: why the lights would fly to the sky?

答：孔明灯即是现代热气球的前身，灯内部经燃烧使空气受热膨胀而升空。然而为何热空气会飘浮呢？我们可用阿基米德原理来解释它：当物体与空气同体积，而重量（密度）比空气小时就可飞起，此与水之浮力的道理是相同的。将球内之空气加热，球内之一部份空气会因空气受热膨胀而从球体流出，使内部空气密度比外部空气小，因此充满热空气之球体就会飞起来。

answer: china is modern hot air balloon 's predecessor, lamp interior by combustion to heat the air expansion and launch. but why hot air float? we use the archimedes principle to explain it: when the object and the air with the same volume, and weight (density) than air hour can fly, with the water buoyancy principles are the same. put the ball in the air heating, the ball part of the air due to thermal expansion of air from the ball out, so that the internal air density than the outside air is small, so full of hot air ball will fly.

问：这灯是用什么材料做的、有多大、安全吗？

ask: the light is with what material do, how big, safe?

答：出售的许愿灯都是用经过改良的阻燃纸纯手工制作（非一般市面出售的含甲醇等有毒物质制作的抗燃纸），燃料为固体混合型（外层蜡，里层棉等独家配方）。在没有上升力的时候燃料块会自动熄灭，绝对安全。燃料块燃料时间长，火焰比液体燃料或固体酒精更大更有光芒，晚上施放看得更清楚！室外放飞能轻松达到1000米高空！肉眼所能看到天灯飘浮的时间大至在25分钟。

answer: the sale of the lamp are improved fire-retardant pure handmade paper (not sold in the market of methanol containing toxic substances such as produced by the fire resistant paper), mixed solid fuel (outer layer of wax, cotton and other exclusive formula). in the absence of force when the fuel block can be automatically extinguished, absolute safety. fuel block fuel for a long time, flame than liquid or solid alcohol more ray of light, cast see more clearly at night! outdoor flying can easily reach 1000meters altitude! the naked eye can see the lantern floating time to25 minutes.

问：可以重复放飞吗，如何保存？

ask: can be repeated to fly, how to save?

答：许愿灯在燃料烧完后便会下降，这时已无明火，受风向的影响，这时候只能看风向决定它的去向！如果用绳子拉住的话，当上空风比较大的时，许愿灯因被牵制而过度倾斜，出于安全考虑不建议使用！出售的许愿灯完全符合环保要求，落地可降解！许愿灯保存很简单，灯体和燃料块可长期保存，放置干燥通风处即可！

answer: the lamp in the fuel burns will fall, then has no fire, by the wind direction effect, this time only to see it go from the wind direction decision! if you use the rope to pull the living words, when the wind over relatively large, lamp was pinned down while the excessive tilt, due to security concerns do not recommend the use of! sell lamp completely meets the requirements of environmental protection, land degradation! wishing light preservation is very simple, a lamp body and a fuel block can be stored for a long time, placed in dry and ventilated place!

孔明灯的由来

the origin of lantern

祈福天灯，又称许愿孔明灯。它是一种可以放飞的灯，祈福迎祥、光辉灿烂。人们对它虽耳熟能详却又倍感陌生。奇妙而令人神往！天灯有着悠久的历史，颇具民间特色。相传，三国时期的蜀汉丞相诸葛亮（字孔明）所发明，天灯的外形和画像中孔明的帽子很相似。当年，诸葛亮被司马懿围困于平阳，无法派兵出城求救。孔明算准风向，制成会飘浮的纸灯笼，里面扎着求救的讯息，其后果然脱险，后人为了纪念孔明这位足智多谋的杰出人物，在1千多年前就能利用热气做出天灯，称此灯为“孔明灯”。天灯以崭新的姿态从远古走来，它看上去简单无奇，但点燃后便会奇妙地腾空而起，融入千米星空。夜幕中凭空跃起一颗璀璨的明星，当你陶醉在这缕星光闪烁、海市蜃楼般的壮观景象时，孰不知这一民间技艺已失传一千七百多年了，至今仍折射出灿烂的光芒。传说，天灯具有神奇的灵气，只要你将心愿写在天灯上，随着天灯冉冉升向苍穹，凝视星空便能实现心中美好的愿望。人们充满希冀的称它为向上天祈福的“愿望之翼”。当漆黑的夜空天灯灿烂之时，会给都市的夜空增添一道亮丽的风景。让天灯普照大地，照亮未来，光辉灿烂，降福人间。你，是否有几多心愿，那么让天灯带着你五彩的梦，遨游天际。燃起天灯，再起希望，让我们心想事成，美梦成真

pray blessing ceremony, also called a lantern. it is a flying light, shine with great splendor, praying luck. it is for having heard it many times and so strange. wonderful and look attractive! the lantern has a long history and culture, a civil characteristics. according to legend, the period of the three kingdoms shuhan prime minister zhu geliang (kong ming the invention of words), the lantern shape and portraits of kong ming hat very similar. that year, zhu geliang sima yi was trapped in pingyang, not to send troops out of the city for help. ming is right direction, make can float paper lantern, the inside bar distress message, subsequently and escape, to memorize kong ming the resourcefulness of the outstanding figures, in 1000 years ago can use heat to make the lantern, called the " lantern lights". the lantern with a new attitude came from the ancient times, it looks simple and ordinary, but after the fire will be wonderful to the sky, into the sky. the night air. a shining star, when you are immersed in the strands of starlight, mirage spectacles, what does not know this folk art has been lost for one thousand years, still reflects the bright light. legend, the lantern has a magical aura, as long as you would wish to write in the day light, as the sky lanterns slowly rise to the sky, looking at the stars can realize your desire. people full of hope, called it to heaven to pray " wings of desire". and when the dark night sky lantern brilliant, will give the city the night sky to add a beautiful landscape. let the sky lanterns shine, to illuminate the future, shine with great splendor, blessing the world. you, if there is much desire, so let the lantern with you dream in color, in the sky. light the lantern, jean hope, let us all wishes come true, dreams come true

welcome foreign friends come to visit.

我们出售的许愿灯所采用的不燃纸和纸板吸潮率符合规定要求。经国家防火材料质量监督检验中心检验，不燃纸的检验结果如下：产品名称 不燃纸 报告编号 20011114 检验依据 gb / t 1456 - 93 ,ga 159-1997 养护条件 温度 23 湿度 50% 编号 检验项目 检验方法 技术指标 检验结果 结论

检验项目	检验方法	技术指标	检验结果	结论	
断裂强力损失率 (%)	gb/t 3923.1-1997	35 15	合格	1	
续焰时间 (s)	gb / t 14656 - 93	5 0	合格	2	
续灼燃时间 (s)	gb / t 14656 - 93	60 < 1	合格	3	
炭化长度 (mm)	gb / t 14656 - 93	115 45	合格	4	
氧指数 (%)	gb / t 5454 - 1997	32 33	合格	5	
吸潮率 (%)	ga 159-1997	30 5	合格	6	
外观	ga 159-1997		无结晶、对外观无明显影响 符合要求	合格	7
检验结论			该阻燃纸所有指标均符合规定要求，按 gb / t 14656 - 93 和 ga 159 - 1997 综合判定，该产品质量合格。	8	